

Title (en)

A STRUCTURE FOR THE TRANSPORT OF POURABLE GOODS AND THE LIKE.

Title (de)

STRUKTUR ZUM FÖRDERN VON GIESSBAREN GÜTERN UND DERGLEICHEN.

Title (fr)

STRUCTURE POUR LE TRANSPORT DE PRODUITS DÉVERSABLES ET AUTRES.

Publication

EP 0139696 A1 19850508 (EN)

Application

EP 84901442 A 19840314

Priority

SE 8301442 A 19830316

Abstract (en)

[origin: WO8403684A1] Structure permitting transport of pourable goods, such as oils, water, chemicals, cement, corn, flour and the like, especially on conventional load vehicles for piece goods and like solid goods, and includes one or more containers of flexible and foldable material adapted to be fitted in the freight space. The structure comprises at least one generally parallelepipedic container (6) consisting of a flexible foil material and adapted to fit the freight compartment provided with side walls, and a number of rigid or rigidifiable elements (9) which are vertically fixable on a level corresponding to the level of the container, said elements (9) constituting during pourable goods transport, together with the bottom (1) and the side flaps (2, 3) of the load compartment, rigid walls enclosing the container from all sides.

Abstract (fr)

Structure permettant le transport de produits déversables, par exemple des huiles, de l'eau, des produits chimiques, du ciment, des céréales, de la farine et autres, en particulier sur des véhicules de chargement conventionnels pour produits en pièces et produits solides similaires; cette structure comporte un ou plusieurs récipients en matériau flexible et pliable conçus pour être ajustés dans l'espace de transport. Cette structure comporte au moins un récipient généralement parallélépipède (6) à base d'une feuille de matériau flexible et conçu pour s'ajuster au compartiment de transport doté de parois latérales, ainsi qu'un certain nombre d'éléments rigides ou rigidifiables (9) pouvant être fixés verticalement sur un niveau correspondant au niveau du récipient, lesdits éléments (9) formant, pendant le transport des produits déversables, avec les volets inférieur (1) et latéraux (2, 3) du compartiment de charge, des parois rigides entourant le récipient sur tous les côtés.

IPC 1-7

B65D 88/22

IPC 8 full level

B60J 7/10 (2006.01); **B60P 1/64** (2006.01); **B60P 3/42** (2006.01); **B60P 7/04** (2006.01)

CPC (source: EP)

B60J 7/102 (2013.01); **B60P 1/64** (2013.01); **B60P 3/426** (2013.01); **B60P 7/04** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403684 A1 19840927; AU 2697084 A 19841009; EP 0139696 A1 19850508; SE 438837 B 19850513; SE 8301442 D0 19830316;
SE 8301442 L 19840917

DOCDB simple family (application)

SE 8400092 W 19840314; AU 2697084 A 19840314; EP 84901442 A 19840314; SE 8301442 A 19830316